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Dr. Kövér László

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt EInők Úr !

Az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi ХХХУ I . törvény 42§(8) bekezdése alapján írásbeli kérdés t

kívánok intézni а Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez :

Bárki rendelhet Gripeneket?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

А Fradi-stadion megnyitó ünnepségén, 2014 . augusztus 10-én, а Magyar Honvédség

kötelékébe tartozó Gripenek repültek . Ezek repülési óradíja egyenként is milliókat emészt

fel . А Kormány 14 millió forintot költött а stadion felépítésére és egyel ő re csak találgatn i

lehet, hogy az avatóünnepség mennyivel terhelte még az államkasszát és а lebonyolításbó l

mekkora részt vállalt az állam az adófizetők pénzébő l és mekkorát а tornaklub .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ki rendelte meg а Gripenek repülését а Fradi-stadion megnyitó ünnepségére?

Ki hagyta jóvá és ki engedélyezte, hogy а hazai légtér védelmét szolgáló gépek az

ünnepségen ott legyenek ?

Ön szerint а hazai légtér biztosítását szolgáló Gripeneknek és а pilótáknak valóban egy

stadionátadón kell-e szerepelniük akkor, amikor bármikor szükség Iehet bevetésükre, ahog y

ez néhány nappal később meg is történt ?

Bárki rendelhet Gripen gépeket ünnepségekre? Bérelhet ők а Gripenek? Ha igen, milyen

tarifával?



Mennyibe került а Gripenek repülése а megnyitón, illetve az azt megelőző napokban, hisze n

az ünnepséget gyakorlatozás előzte meg ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . augusztus 12 .

Magyar Liberális Párt
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